

KERAJAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI MALAYSIA
KAWASAN PEMBANGUNAN PERTANIAN BERSEPADU

PULAU PINANG



Kenyataan Sebutharga

Sebutharga adalah dipelawa kepada Penyebutharga bumiputera bagi seluruh **DAERAH SEBERANG PERAI TENGAH** yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred Kategori dan pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran kerja seperti berikut:

Bil	Butir-butir Tawaran	Tempat Dokumen diperolehi	Syarat Pendaftaran	Tarikh dan Tempat Taklimat	Tarikh Tutup Sebutharga
1	No. Sebutharga: IADA/BKP/SPT/FR/QO(44) /2021 KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN JALAN LADANG DI KAWASAN SKIM PENGAIRAN SUNGAI KULIM SEBERANG PERAI TENGAH, PULAU PINANG	Dengan muat turun melalui Laman Web : http://iadapp.gov.my	Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE21	Tarikh Iklan : 1 Julai 2021 Tiada Taklimat dan Lawatan Tapak	Khamis 15 Julai 2021 Jam 12.00 tengahari

- Taklimat sebutharga dan Lawatan Tapak adalah **TIDAK DIWAJIBKAN** mengikut pematuhan Pekeliling Perbendaharaan PK 2.2 (Kaedah Pelaksanaan Perolehan/Projek Kerajaan Tahun 2021(Kuat kuasa 21 April 2021)). Walaubagaimanapun, Penyebutharga disarankan untuk melawat sendiri kawasan atau tapak berkenaan sepertimana dinyatakan dalam dokumen sebut harga. Dalam hal ini, sekiranya Penyebutharga mahu melawat sendiri Kawasan atau tapak berkenaan, amalan penjarakkan, penggunaan hand sanitizer dan pemakaian face mask adalah perlu diteruskan.
- Dokumen sebutharga hendaklah dihantar ke **Pejabat Kawasan Pembangunan Pertanian Bersepadu (IADA) Pulau Pinang** melalui pos berdaftar / kurier dengan alamat seperti dibawah :

Pengarah,
Kawasan Pembangunan Pertanian Bersepadu (IADA) Pulau Pinang,
Jalan Jelawat, 13700 Seberang Jaya, Pulau Pinang.
(u/p : Unit Tender Dan Sebutharga)

Penyebutharga hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada 15 Julai 2021 (Khamis) selewat-lewatnya pada pukul 12.00 tengah hari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan.

** Sebarang Masalah Boleh Menghubungi Pegawai Yang Berkenaan Seperti Dibawah:

SHUHAIMI BIN YAHAYA– 012-5674904 / 04-3907801